
 

SVET STARŠEV                                                                                                         

ŠTEVILKA: 013-1/2021-3 

 

     ZAPISNIK 

2. redna seja Sveta staršev je bila 10. 3. 2022 ob 16.00 v jedilnici šole. 

 

PRISOTNI: Darinka Peršak, Nataša Žmavc, Robi Ros, Janez Vidovič, Simona Krčar, Mateja 

Zorin, Dušan Kodrič, Martina Horvat, Eva Jazbec, Marjetka Prevolšek 

 

OPRAVIČENO ODSOTNI: Ines Flegerič, Silvija Bukovec, Smiljan Gajser  

 

DRUGI PRISOTNI: ravnateljica dr. Silvestra Klemenčič, Ema Vogrinc zapisnikarica 

 

Predsednik Sveta staršev je pozdravil vse prisotne in se zahvalil za prisotnost, ter poslana 

vabila. Nato je predstavila naslednji  

 

DNEVNI RED 

 

1. Pregled in potrditev zapisnika 1. konstitutivne in 1. izredne seje Sveta staršev 

2. Letno poročilo za leto 2021 z realizacijo Finančnega načrta 

3. Ocena redne delovne uspešnosti ravnateljice 

4. Program dela za leto 2022 in Kadrovski načrt za leto 2022 

5. Pobude, vprašanja, razno 

 

Dnevni red je dal na v razpravo. Predlagani dnevni red je bil soglasno potrjen, vsi ZA. 

 

Ad 1. 

 

Predsednik Sveta staršev je nadaljeval z dnevnim redom in dal v razpravo zapisnika. Pripomb 

ni bilo. Zapisnika sta bila soglasno potrjena v predlagani obliki, vsi ZA.   

 

Ad 2. 

 

Pri tej točki je predsednik zaprosil ravnateljico za predstavitev. Ravnateljica se je zahvalila za 

besedo, pozdravila prisotne in se opravičila za prestavljeno sejo Sveta staršev zaradi njene 

odsotnosti zaradi bolezni. Nato je pričela s predstavitvijo Letnega poročila za leto 2021. 

Povedala je, da gre pri poročilu za leto 2021za presek 2 šolskih let, prejšnjega šolskega leta 

(2020/2021) od januarja do 31. avgusta in tekočega šolskega leta (2021/2022) od septembra 

do 31. decembra 2021. Po osnovni predstavitvi je podala poročilo ravnateljice. Povedala je, da 



se je udeleževala številnih sestankov in rednih delovnih srečanj na daljavo, ki so jih 

organizirali Zavod RS za šport, Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport (MIZŠ), 

Društvo ravnateljev ptujskega področja, opravljala je hospitacije in druge naloge. Med drugim 

je povedala, kako je potekalo delo od doma v drugi polovici š. l. 2020/2021. Situacija je bila 

nepredvidljiva, polna drugačnih načinov vodenja, z organizacijskega vidika pa psihološko in 

fizično zelo naporna. Stalna pripravljenost je bila vse dni v tednu za načrtovanje sprememb 

pouka, saj smo spremenjena navodila za delo od MIZŠ prejemali tako rekoč kar čez noč. 

Temu primerno je bilo potrebno prilagoditi organizacijo dela v šoli in od doma. Izpostavila je 

tudi učni uspeh, ki je bil morda tudi zaradi epidemije in pouka na daljavo, ter prilagoditev pri 

ocenjevanju znanja dokaj visok 4,28 %. Pri poročilu vrtca je izpostavila prednostni nalogi:   

gibalno-rajalne igre na prostem ter izvajanje vaj za skladno delovanje leve in desne 

možganske polovice, za kateri je ravnateljica prejela pohvale udeležencev – staršev, izkazalo 

se je, da si otroci tega želijo. Med drugim je povedala, da je bil začetek šolskega leta 

2021/2022 zaznamovan s širjenjem epidemije tudi v vrtcu in šoli, tako je bilo potrebno sproti 

usklajevati vse potrebno, za kar je ravnateljica porabila veliko časa.                                         

Uvedli smo tudi novost pri delu z učenci in otroki s posebnimi potrebami, in sicer terapijo s 

psom Kolijem, ki se je izkazala za izredno dobrodošlo. Ravnateljica je povedala, da smo 

konec leta na korespondenčni seji šolskega sklada dopolnili Pravila o delovanju šolskega 

sklada na OŠ Žetale, da smo lahko uvrščeni na seznam prejemnikov donacij iz naslova 

dohodnine posameznikov (0,3 %), sredstva lahko porabimo izključno za učence iz socialno 

manj spodbudnega okolja. Nato je predstavila finančno stanje šole in realizacijo finančnega 

načrta za leto 2021, ter povedala, da se za izvedbo večjih projektov poslužujemo dodatnih 

virov financiranja. V letu 2021 smo bili uspešni na razpisu MIZŠ kot REACT-EU, ter s 

pomočjo ARNES-a pridobili precej nove računalniške opreme. Pri računovodskem delu je 

ravnateljica posebej predstavila specificirane prihodke in odhodke za šolo in vrtec. Šola z 

enoto vrtca je poslovala pozitivno. Ravnateljica je dala oba predstavljena poročila v razpravo. 

Predsednik sveta staršev se je ravnateljici zahvalil za predstavitev. Nato je bil sprejet naslednji  

Sklep 1 

Svet staršev OŠ Žetale potrjuje Letno poročilo za leto 2021 z realizacijo finančnega načrta za 

leto 2021. 

 

Tak sklep je bil soglasno potrjen z dvigom rok, vsi ZA. 

Ad 3. 

Pri tej točki je ravnateljica zapustila sejo, da so člani Sveta staršev lahko pričeli z oceno 

delovne uspešnosti ravnateljice. Predsednik Sveta staršev je vprašal prisotne člane ali je bilo 

delo na daljavo vredu. Razpravljali so ga. Žmavc, g. Kodrič in predsednik. Starši so mnenja, 

da je bilo na začetku premalo učenja preko zooma in je bilo veliko navodil preko maila. 

Predsednik je povedal, da je prejšnji 9. razred opomnil, da jim ni bilo všeč, da je bila valeta 

preko zooma, saj so jo druge šole imele na igrišču. Ga. Zorin je podala pohvalo, da so 

vzgojiteljice otrokom vrtca poslale posnetek, ko so bili otroci doma. Ga. Krčar je dejala, da so 

nekateri učenci imeli veliko pouka preko zooma. Ga. Prevolšek je mnenja, da so se učitelji 

potrudili kolikor je bilo v njihovi moči, saj so nekateri učitelji prvič delali določene stvari na 

računalniku. Nato je bil sprejet naslednji 

Sklep 2  



Svet staršev OŠ Žetale priporoča 90% vrednosti merila za ugotavljanje dela plače za delovno 

uspešnost ravnateljice. 

Tak sklep je bil soglasno potrjen, vsi ZA. 

In  

Sklep 3 

Svet staršev OŠ Žetale priporoča, da se za izplačilo redne delovne uspešnosti ravnateljici 

nameni 5% letne mase osnovne plače ravnateljice. 

Tak sklep je bil soglasno potrjen, vsi ZA.  

Ad 4. 

Pri tej točki se je ponovno pridružila ravnateljica. Predsednik Sveta staršev je ravnateljico 

zaprosil za predstavitev. Ravnateljica se je zahvalila in pričela s predstavitvijo Programa dela 

za leto 2021. Povedala je, da je napaka v gradivu na strani 8, pri točki 4 se spremeni število 

učencev. Predstavila je kadrovski načrt in povedala, da je napaka na strani 6 pri pomočnici 

vzgojiteljice, za kar se je opravičila ga. Krčar. Povedala je, da ravnateljica sprejme Program 

dela in Kadrovski načrt, ter s tem seznani člane Sveta staršev. 

Ad 5. 

Pri tej točki je beseda tekla o prenočitvi otrok vrtca iz zelene igralnice, ki bo v mesecu aprilu, 

ter o taboru. Razpravljali so: ga. Zorin, ga. Prevolšek in ravnateljica. Nato je ravnateljica 

povedala, da načrtovani plavalni tečaj ni bil izveden zaradi karantena na šoli, zdaj pa so vsi 

termini zasedeni. Ga. Prevolšek je predlagala, da ne bi imeli plavalnega tečaja v zimskem 

času ampak v maju. Ravnateljica je odgovorila, da smo šli iz maja na zimski termin zaradi 

gneče v bazenu, saj je bilo za otroke nevarno. Ga. Horvat je vprašala ali bodo otroci šli v 1. 

razredu na plavalni tečaj, če ne gredo letos. Ravnateljica je povedala, da gredo vsako leto na 

plavalni tečaj zadnja skupina vrtca in učenci od 1.- 3. razreda. Beseda je tekla tudi o šoli v 

naravi. Ga. Jazbec je vprašala zakaj ne bi šli učenci šole v šolo v naravi s katero drugo šolo. 

Ravnateljica je odgovorila, da smo že to tudi prakticirali. Ga. Žmavc je povedala, da je s 

strani staršev dobila vprašanje glede obšolskih dejavnosti za večje učence in ali je že možnost 

izvajanja juda v šoli. Ravnateljica je odgovorila, da ji še nihče ni dal za to pobude, ter, da je 

niso nič kontaktirali iz Judo kluba za prostor, ki je za učence naše šole brezplačen. Povedala 

je, da imamo na šoli organizirane interesne dejavnosti, vendar jih 2 leti ni bilo možno izvajati 

zaradi Covida.  G. Kodrič je povedal, da je bil predsednik ŠD Rim pripravljen organizirati čas 

za obšolsko dejavnost, vendar je bilo premalo prijavljenih, samo dva učenca. Ga. Žmavc je 

dejala, da si želijo, da bi otroci 1x tedensko igrali nogomet ali košarko in če dajo pobudo ali bi  

se to izvajalo? Ravnateljica je odgovorila, da ja, vendar mora imeti učitelj ustrezno izobrazbo. 

Predsednik je dejal, da je bilo veliko stvari, vendar sta dve leti Corone to odnesli. Otroci si to 

želijo, po drugi stani pa so se zaprli v sebe. Predsednik je povedal, da je dobil vprašanje glede 

valete. Ravnateljica je odgovorila, da to ureja razredničarka 9. razreda. Beseda je tekla o varni 

rabi interneta, pobuda ga. Jazbec in predsednika je bila, da bi se na šoli izvedla predstavitev za 

starše in učence. Ravnateljica je povedala, da varno rabo interneta za učence izvaja učiteljica 

računalništva. Razprava je tekla o učenju računalništva na šoli. Razpravljali so g. Kodrič, g. 

Ros, ga. Jazbec, ga. Prevolšek. Ravnateljica je povedala, da se imajo učenci 4., 5. in 6. razreda 



možnost prijaviti na neobvezni izbirni predmet za računalništvo, učenci 7., 8. in 9. razreda pa 

na obvezni izbirni predmet računalništva, in to vsa 3 leta. Ker se jih javi premalo, slednjega 

izvajamo v kombinaciji – urejanje besedil, multi-media, računalniška omrežja. 

Predsednik Sveta staršev se je vsem zahvalil za sodelovanje. 

Seja je bila zaključena ob 17.45. 

 

Zapisala:        Predsednik Sveta staršev: 

Ema Vogrinc        Robi Ros  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


